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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Afgelopen donderdag was er een korte inspraak inzake de raadsmededeling veldonderhoud 
sportaccommodaties. De vragensteller vertegenwoordigde de hondensportvereniging GHSV West-
Brabant. Wij begrepen van de vragensteller dat hij, inmiddels alweer een jaar geleden, op 10 maart 
2019 een brief heeft gestuurd aan de wethouder Sport met de vraag of de hondensportverenigingen 
in onze gemeente ook in aanmerking zouden komen voor ten minste het vrijstellen van de 
huurbetalingen. Naar de vragensteller is nooit duidelijk gecommuniceerd wat de status is van de 
hondensportverenigingen in onze gemeente en voor welke vrijstellingsregelingen zij wel of niet in 
aanmerking komen. Hierover heeft onze fractie dan ook de navolgende vragen.

1. Zijn er, naast de hondensportverenigingen, meer verenigingen die in eenzelfde positie zitten?
2. Is voor u een hondensportvereniging met buitenaccommodatie gelijkwaardig aan ieder andere 

sportvereniging welke nu wel in de genoemde regeling worden opgenomen?
3. Zo nee, waarom niet?
4. Klopt het dat u de hondensportvereniging nog niet van een antwoord heeft voorzien? Waarom 

laat deze reactie meer dan een jaar op zich wachten?
5. Indien zij en de andere verengingen, bedoeld in vraag 1, ook in aanmerking komen voor de 

vrijstelling, is dit dan mogelijk met terugwerkende kracht?
6. Los van de administratiekosten voor het innen van de huren van de hondensport- en andere 

verenigingen, welke kosten maakt de gemeente dan voor de velden van deze verenigingen?
7. Bent u voornemens met een afvaardiging van de hondensport- en andere betreffende 

verenigingen op korte termijn om tafel te gaan en te komen tot een voor ieder bevredigende 
oplossing?

8. Voor welke datum komt u met een concreet besluit?
Namens de VLP,

Gerard van Zalinge

Namens de fractie van VLP, Gerard van Zalinge



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

1. Nee, er zijn geen verenigingen die in eenzelfde positie zitten m.u.v. handboogschietvereniging 
De Oude Doelen die ook een terrein huurt. Overigens zijn er hondensportverenigingen die 
gebruik maken van de afgesloten hondenspeelplaatsen in bijvoorbeeld parken. Er zijn dus 
meer hondensportverenigingen dan de verenigingen die velden van de gemeente huren. De 
meeste (voetbal)verenigingen die de buitensportaccommodaties van de gemeente gebruiken 
krijgen een onderhoudsbijdrage en verder hebben we nog Atletiekvereniging Thor en 
korfbalvereniging Keep Fit die buitensportaccommodaties bij de gemeente gebruiken tegen een 
gebruiksvergoeding. Tevens zijn er verenigingen die grond van de gemeente gebruiken en 
daartoe pachten en/of een opstalrecht hebben (hockeyvereniging de Pelikaan en 
tennisverenigingen). Daarnaast is er nog een aantal binnensportaccommodaties. De gebruikers 
daarvan betalen allemaal huur.

2. Het uitgangspunt is dat iedere (sport-)vereniging gelijkwaardig wordt behandeld. De situatie is 
echter niet vergelijkbaar. De hondensportverenigingen betalen huur voor het gebruik van een 
stuk land. De (sport) verenigingen betalen een gebruikersvergoeding. Die is nooit 
kostendekkend geweest. De oorzaak is dat de gemeente van oudsher verantwoordelijk was 
voor het onderhoud van de gemeentelijke buitensportaccommodaties. De situatie is daardoor 
niet vergelijkbaar. Daarnaast stellen verschillende sporten verschillende eisen aan de 
accommodaties.

3. Zie antwoord op vraag 2.
4. GHSV West-Brabant had nog geen definitief antwoord ontvangen. In een eerste reactie heeft 

de gemeente te kennen gegeven te gaan onderzoeken wat de (on-) mogelijkheden zijn. Een 
definitieve reactie is daarna uitgebleven.

5. De andere verenigingen, zoals bedoeld in vraag 1, hebben geen vrijstelling gekregen. De 
verenigingen die geen gebruiksvergoeding meer betalen moeten nu onderhoud uitvoeren waar 
de gemeente daarvoor (financieel) verantwoordelijk voor was.

6. De hondensportterreinen maken onderdeel uit van sportpark Vierhoeven waarvoor de 
kapitaallasten op jaarbasis in totaal ca. € 148.000 bedragen. Dit bedrag is niet per 
accommodatie uit te splitsen.

7. Ja, wij willen zeker aan tafel met de een afvaardiging van de betreffende verenigingen. Wij 
kunnen op voorhand echter niet beloven dat we tot een voor ieder bevredigende oplossing 
kunnen komen.

8. Een besluit zullen we nemen nadat we met elkaar een gesprek hebben gevoerd.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

M.A.C.M.J. van Ginderen


